

РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ
SUMMARY SUMMARY SUMMARY SUMMARY SUMMARY
РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ

Октябрьский номер журнала открывается рубрикой «Знаменитые люди», очерком Ларисы Абдуллиной о педагоге, поэтессе Расиме Ураксиной.

В рубрике «Образование» предлагается обсуждение участниками онлайн-конференции одной из «вечных» тем — проблемы воспитания патриотизма в школе, где так же ответили на вопросы, касающиеся темы диалога языков и культур в пространстве современной России.

Автор из г.Калуги С.Асфатуллин в рубрике «История» предлагает статью о добровольном вхождении Башкортостана в состав Русского государства. Историк А.Янгалин в своей статье приводит информацию о полных кавалерах Ордена Славы из башкир.

В рубрике «Литература» помещены новый роман Рината Камала и рассказ Игоря Тучкина.

Журналист, писатель Расуль Сагитов в рубрике «Публицистика» предлагает некоторые мысли об анонсах.

Ученый-филолог, топонимист Рашит Шакур в рубрике «Языкознание» знакомит с башкирскими топонимами, образованными от терминов, обозначающих типы построек, жилищ, стоянок и поселений.

Р.Гареев знакомит с интересными архивными сведениями по истории и шежере села Исламбахты Еркекеевского района.

Рубрика «Народы Башкортостана» представлена статьей Мухамета Мурзабулатова из истории Башкортостана, посвященной 25-летию суверенитета Республики Башкортостан.

The October issue of the journal begins with Famous People section containing an essay by Larisa Abdullina on pedagogue and poetess Rasima Uraksina.

Education rubric offers debates among online-conference participants concerning one of the eternal themes as patriotism education issues, as well as the dialogue of languages and cultures in modern Russia.

S.Asfatullin, an author from Kaluga, in History presents an article on Bashkortostan's voluntary joining the Russian state. Historian A.Yangalin provides information on full cavalier of Order of Glory among Bashkirs.

Literature section features a new novel of Rinat Kamal and a story by Igor Tuchkin.

Rasul Sagitov, journalist and writer, in Publicism express his ideas concerning notices.

Scholar and toponomy expert Rashit Shakur in Science of Language acquaints to Bashkir place-names, derived from terms indicating types of buildings, dwellings, stands and settlements.

R.Gareev produces interesting archival information on history and shezhere of Islambakhty settlement of Yermekееvskiy district.

Peoples of Bashkortostan section contains an article of Mukhamet Murzabulatov concerning the history of Bashkortostan, dedicated to the 25th anniversary of sovereignty of Bashkortostan Republic.

РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ
SUMMARY SUMMARY SUMMARY SUMMARY SUMMARY
РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ РЕЗЮМЕ